
香港財務策劃師學會  蛇年玄學「金股匯」講座 

(2013年2月20日)  
  

  

蛇年伊始，金融從業員及投資者均希望有個好開始，個個水頭充足，投資運及工作運蒸蒸日上。為慶祝蛇年的來臨，香港財

務策劃師學會將於2月舉行本年度首個會員活動，歡迎會員及朋友參加。 

  

日期 ：2013年2月20日 (星期三)  

  

時間 ：下午6時半至8時正  

  

地點 ：香港財務策劃師學會 

    香港駱克道463 – 483號銅鑼灣廣場二期十三樓 

  

嘉賓講者 ：沈振盈先生 

  

主題 ：「蛇年開運之道，投資宜忌」 

  

費用 ：全免 (會場設有輕食和飲料招待)  

  

可容納人數  ：80名 (以先到先得形式之安排，敬請預約) 

  

語言 ：廣東話  

  

敬請預約 ：陳小姐 (電話：2982 7864 / 電郵：memberservices@ifphk.org)  

  

  

歡迎攜同非會員包括親戚、朋友或工作伙伴，一起渡過輕鬆愉快的晚上。 

 

 



IFPHK CNY Astrology Talk on Investments 

(20 February, 2013)   
  

Is the year of Snake a good year to invest? Chinese astrology is said to be one of the oldest horoscope systems in the 

world to assure of good health and fortune to people inhabiting it. To celebrate the year of Snake, IFPHK is proud to 

present its first networking activity in 2013. All IFPHK members and their friends are welcome to join!  

  

  

Date : 20 February, 2013 (Wednesday)  

  

Time : 6:30 – 8:00 pm  

  

Venue : IFPHK, 13/F, Causeway Bay Plaza 2, 463 – 483 Lockhart Road, Hong Kong  

  

Speaker : Mr Shum Chun Ying  

  

Topic : “Make a good start in the year of Snake –  

                       Do and Don’t to enhance your investment intelligence in 2013” 

  

Fee : Free-of-charge  

   Complimentary drinks and snacks will be served  

  

Capacity : 80 members (on a first-come-first-served basis. RSVP is required.) 

  

Language : Cantonese  

  

RSVP : Charmaine Chan (Tel: 2982 7864 / email: memberservices@ifphk.org)  

  

 Bring your friends, colleagues, relatives and partners to this 

 relaxed social event. All are welcome.   
 


